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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken
2023-34 Raadsdebatten 28-06-2023 

8. Vaststellen Eerste 
wijziging van de 
Verordening Sociaal 
Medische Indicatie (SMI) 
Twenterand 2020

Wethouder Paters zegt toe te willen gaan 
onderzoeken of monitoring tot de 
mogelijkheden behoort om er daarna op 
terug te komen of we dat ook gaan doen.

Er is op 4 juli een memo naar de raad gestuurd. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

2023-33 Raadsdebatten 28-06-2023 
6.2. Tariefswijziging 
zwembadtarieven 2023 en 
2024

Wethouder Paters zegt toe een 
aangepaste en meer duidelijke 
verordening zwembadtarieven vóór de 
raadsvergadering van 11 juli 2023 te 
doen toekomen aan de raad.

Verordening is op 3-7-2023 naar de raad verstuurd. 
Het college stelt voor deze toezegging af te voeren.

2023-32 Raadsdebatten 28-06-2023 
6.2. Tariefswijziging 
zwembadtarieven 2023 en 
2024

Wethouder Paters zegt toe terug te 
komen op de vraag: ‘We worden steeds 
afhankelijker van elektriciteit. Is hier 
rekening mee gehouden op het moment 
dat er storingen plaatsvinden wat het 
zwembad betreft?’

2023-31 Raadsdebatten 28-06-2023 
6.2. Tariefswijziging 
zwembadtarieven 2023 en 
2024

Wethouder Paters zegt toe de raad te 
informeren over de SPUK-regeling.

2023-30 Raadsdebatten 27-06-2023 
3.1. Gebiedsvisie 
Vriezenveen

Dhr. Koster zegt toe het rapport van 
bureau Companen (onderzoek  
woningbehoefte) te verstrekken aan de 
raad.

De stukken zijn op 3-7-2023 toegestuurd aan de 
raad. Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren.
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2023-29 Raadsdebatten 27-06-2023 
1. Raadsbrief Adviesnota 
integratie medewerkers Sw 
indicatie bij buitendienst

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt toe 
de raad (via portefeuillehouder Van der 
Ham) schriftelijk te informeren over de 
stand van zaken inzake de afhandeling 
van Soweco.

2023-28 Raadsvergadering 30-05-
2023 15. Vaststellen 
Integraal Huisvestingsplan 
Scholen gemeente 
Twenterand 2023-2039

Wethouder Paters zegt toe de vraag van 
de heer E.F. Veltmeijer (PVV) te 
beantwoorden ‘om hoeveel geld het wat 
in de begroting verdwijnt en eigenlijk 
bedoelt is voor het onderwijs’. Hij voegt 
daaraan toe dat het om niet geoormerkt 
geld gaat en dat dat de beantwoording 
moeilijk kan maken.

Stand van zaken juli: memo is op 19-06 aan de griffie 
verstuurd. Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren.

2023-27 Raadsdebatten 16-05-2023 
4. Vaststellen 
bestemmingsplan PH Hoek 
Blesdijk - De Wemekamp

Wethouder Hof zegt toe dat het 
schoolplein van Domino uitgebreid zal 
worden en tevens dat het (voetbal)veldje 
tegenover de Smithoek aan de andere 
kant van de weg De Wemekamp/Blesdijk 
echt word ingericht als voetbalveldje. Dit 
met instemming van beide scholen. De 
wethouder zegt tevens toe de raad op de 
hoogte te houden van de ‘verhuizing’ 
van de vleermuizen uit het voormalig 
Roelofspand.

Stand van zaken juli: - De verschillende plannen 
rondom de Smithoek en het pand Roelofs worden 
integraal opgepakt inclusief de communicatie. Plan van 
aanpak en planning is hiervoor in voorbereiding, 
inclusief communicatie en voorbereiding 
werkzaamheden pand Roelofs. - De tijdelijke 
vleermuiskasten zijn geplaatst in overleg met de 
Vereniging van Eigenaren van de Smithoek.  - Het 
monitoring van het uitvliegen van de vleermuizen 
gebeurt door een ecoloog. (vleermuizen kunnen uit het 
pand Roelofs vliegen maar er niet weer in). - De 
ontheffingsprocedure voor de vleermuizen loopt. 
Verwachting is bij positief afronden 
ontheffingsprocedure is in Q4. - De uitbreiding van 
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het schoolplein van Domino is uitgewerkt en 
voorgelegd aan het bestuur van de school. Uitvoering 
zal z.s.m. plaatsvinden.

2023-26 Raadsdebatten 16-05-2023 
4. Vaststellen 
bestemmingsplan PH Hoek 
Blesdijk - De Wemekamp

Wethouder Koster zegt toe schriftelijke 
terug te komen op de vraag van de heer 
Jonker inzake kosten planschade en voor 
wiens rekening die kosten dan komen.

Stand van zaken juli: De raad is 24/05/2023 
schriftelijk geïnformeerd door wethouder Koster.  Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

2023-25 Raadsdebatten 16-05-2023 
4. Vaststellen 
bestemmingsplan PH Hoek 
Blesdijk - De Wemekamp

Wethouder Koster is bereid de 
totstandkoming van de 
kostprijsberekening te delen met de 
raad.

Stand van zaken juli: De raad is 24/05/2023 
schriftelijk geïnformeerd door wethouder Koster. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren

2023-24 Raadsdebatten 16-05-2023 
3. Quickscan 
Middendorpshuis Den Ham

Wethouder Hof zegt toe in gesprek te 
willen gaan met belangstellenden bij 
voorkeur in het Middendorpshuis.

Stand van zaken juli: Plan van aanpak is gemaakt en 
besproken met portefeuillehouder. Hierin is ook 
opgenomen een inloop middag/avond voor 
belanghebbenden in het Middendorpshuis. Opties en 
mogelijkheden worden uitgezocht.

2023-23 Raadsdebatten 16-05-2023 
3. Quickscan 
Middendorpshuis Den Ham

Wethouder Hof zegt toe dat het college 
vóór het eind van dit jaar met een visie 
op het gemeentelijk vastgoed zal komen, 
waar ook het Middendorpshuis 
onderdeel van zal zijn.

Stand van zaken juli: Op dit moment is er een 
overzicht van al het vastgoed, vinden er veel 
overleggen plaats en wordt er onderzoek gedaan naar 
de mogelijkheden van onze panden, in lijn met de 
routekaart voor verduurzaming. Daarnaast zijn we 
begonnen met het opstellen van de visie.

2023-22 Raadsdebatten 16-05-2023 
2. Raadsbrief 
Eindrapportage Onderzoek 

Wethouder Hof zegt toe de input die het 
college gaat leveren aan de bemiddelaar 
(mevrouw Keizer) te delen met de raad.

Tussenstand: Het eerste gesprek met bemiddelaar mw. 
Keijzer heeft plaatsgevonden. Bemiddelingsproces 
loopt nog tot september 2023.
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omwonenden kanaal 
Almelo-De Haandrik

2023-21 Raadsdebatten 16-05-2023 
2. Raadsbrief 
Eindrapportage Onderzoek 
omwonenden kanaal 
Almelo-De Haandrik

Wethouder Hof zegt toe de 
gemeentelijke kosten van het dossier 
Almelo-De Haandrik schriftelijk aan de 
raad te doen toekomen.

Stand van zaken juni: Beantwoording is op 30 mei 
verzonden aan de griffie. Het college stelt voor dat 
deze toezegging wordt afgevoerd.

2023-19 Raadsdebatten 12-04-2023 
8. Beheerplannen groen en 
wegen 2022-2026

Portefeuillehouder Hof zegt toe te zullen 
gaan uitzoeken of we meer werk met 
eigen mensen kunnen doen in plaats van 
het uit te besteden.

Stand van zaken mei: De mogelijkheden worden 
uitgezocht. Stand van zaken juli: op 13-6 is de 
raadsbrief door de griffie aan de raad verzonden. Het 
college stelt voor om deze toezegging af te voeren.

2023-18 Raadsdebatten 12-04-2023 
8. Beheerplannen groen en 
wegen 2022-2026

Portefeuillehouder Hof zegt toe een 
beleidsnota over hondenuitlaatbeleid te 
zullen gaan opstellen.

Stand van zaken mei: Het actualiseren van de 
beleidsnota hondenuitlaatbeleid wordt opgepakt.   
Stand van zaken juli: op 13-6 is de raadsbrief door de 
griffie aan de raad verzonden. In Q4 wordt de 
gemeenteraad geïnformeerd

2023-17 Raadsdebatten 12-04-2023 
8. Beheerplannen groen en 
wegen 2022-2026

Portefeuillehouder Hof zegt toe de 
renovatie aan de Noorderweg nog dit 
jaar in gang te zetten.

Stand van zaken mei: De werkzaamheden Noorderweg 
staan op de planning voor dit jaar. Stand van zaken 
juli: op 13-6 is de raadsbrief door de griffie aan de 
raad verzonden. Het college stelt voor om deze 
toezegging af te voeren.

2023-16 Raadsdebatten 12-04-2023 
7. Raadsbrief Regio Deal 
vierde Tranche

Wethouder Van der Ham zegt toe om 
voor de raad een informatieavond te 
beleggen met de Twente Board.

Stand van zaken mei: Informatieavond is gepland voor 
Q3 dit jaar.  Stand van zaken juli: Informatieavond is 
gepland op 18 september, programma is in 
voorbereiding. Hiermee is voldaan aan de toezegging. 
Het college stelt voor deze toezegging af te voeren.
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2023-15 Raadsdebatten 12-04-2023 
6.  Vaststellen Beleidskader 
duurzame energie 
Twenterand

Portefeuillehouder Van der Ham zegt toe 
te zullen gaan kijken naar de 
bomenverordening in relatie tot de 
eerder ingediende motie en daar bij de 
raad op terug te komen.

Stand van zaken: de verordening wordt aangepast met 
het Omgevingsplan Stand van zaken mei:  N.a.v. de 
vraag uit het Presidium> Het betreft het 
Omgevingsplan dat gemaakt wordt in het kader van de 
omgevingswet. Stand van zaken juli: Ongewijzigd. Nog 
steeds is het plan om dit in het Omgevingsplan op te 
nemen. Dit is conform het door de Raad vastgestelde 
transitieplan. Hierop wordt teruggekomen bij het 
vaststellen van het omgevingsplan in 2024. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.

2023-13 Raadsdebatten 11-04-2023 
2. Tweede advies 
Jongerenpanel

Wethouder Paters zegt toe het 
aanvullend onderzoek te willen doen met 
betrekking tot zaken als draagvlak, hoe, 
waar, kosten, onderhoud, 
zelfwerkzaamheid, ambitieniveau e.d. De 
raad wordt geïnformeerd over de 
uitkomsten van het onderzoek.

Stand van zaken mei: Vervolgafspraak met leden van 
jongerenpanel is gemaakt en staat gepland voor juni. 
Stand van zaken juli: Aanvullend onderzoek is gaande, 
input van jongerenpanel wordt hierin meegenomen. 
Begin kwartaal 3 is in hoofdlijnen het 
vervolgonderzoek afgerond.

2023-12 Raadsdebatten 11-04-2023 
1. Wensen en bedenkingen 
concept Subsidieregeling 
jongerenwerk Twenterand 
2024 en 2025

Wethouder Paters zegt toe de uitkomsten 
van de onafhankelijke evaluatie onder de 
steakholders te zullen delen met de raad.

Stand van zaken mei: In de conceptsubsidieregeling is 
opgenomen dat de subsidieontvanger voor 1 oktober 
2024 en voor 1 oktober 2025 de resultaten van een 
onafhankelijk tevredenheids- en ervaringsonderzoek 
onder jongeren, ouders en organisaties waarmee 
wordt samengewerkt, aanlevert bij het college.  Stand 
van zaken juli: Zie tekst bij stand van zaken mei 2023.  
De onafhankelijke evaluatie gaat pas spelen in het 
najaar van 2024.



Lijst toezeggingen d.d. 11-07-2023

Pagina 6 van 8

2023-10 Raadsdebatten 07-03-2023 
3. Vaststellen 
bestemmingsplan Oale 
Bouw Westerhaar-
Vriezenveensewijk

Wethouder Koster zegt toe navraag te 
zullen gaan doen bij Rijkswaterstaat over 
de mogelijkheid van zonnepanelen op de 
geluidsschermen.

Mail met antwoorden van Rijkswaterstaat is op 17 
maart gemaild aan de griffie.  Opmerking presidium 
25-04-23: nog niet afvoeren, nadere info benodigd. 
Stand van zaken mei:  Het bestemmingsplan ‘Oale 
Bouw’ ligt ter inzage tm 15 juni. Ruim een week 
daarna (vanwege de postcyclus bij de Raad van State) 
is duidelijk of er beroep is ingesteld tegen het plan. We 
zullen de raad hierover informeren.   De nog te 
plaatsen geluidsschermen langs de N36 passen 
waarschijnlijk in het bestemmingsplan. Wanneer 
hiervoor een aanvraag omgevingsvergunning 
binnenkomt kunnen wij deze op ruimtelijke gronden 
niet weigeren.  Stand van zaken juli: Er is geen beroep 
ingesteld tegen het bestemmingsplan ‘Oale Bouw’ Het 
bestemmingsplan is daarmee onherroepelijk.

2023-01 Raadsdebatten 24-01-2023 
1. Vaststellen 
bestemmingsplan Den Ham 
PH Hoek Blesdijk - De 
Wemekamp

Portefeuillehouder Koster zegt toe in 
gesprek te gaan met de directrice van 
Basisschool De Smithoek over de 
speelvoorziening voor de kinderen en 
om te bezien hoe we tot een win-win 
situatie kunnen komen. Dit gesprek zal 
begin februari gevoerd worden.

Stand van zaken april: Er heeft een tweede gesprek 
plaatsgevonden, ditmaal met de directrices van beide 
scholen. Ook heeft een bezichtiging ter plaatste 
plaatsgevonden. De situatie is besproken en er zijn 
afspraken gemaakt. Het initiatief ligt bij de scholen. Zij 
komen met een voorstel.  Hiermee is voldaan aan de 
toezegging. Het college stelt voor dat deze toezegging 
wordt afgevoerd.CU: Jammer dat we niet geïnformeerd 
worden over de gesprekken. Nu moeten we er alsnog 
technische vragen over stellen om te weten wat er 
afgesproken is.  Opmerking presidium d.d. 25-04-
2023: niet afvoeren, nadere informatie nodig.  Stand 
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van zaken mei: Tijdens de Raadsdebatten zijn verdere 
vragen vanuit de raad beantwoord of is hierover 
toegezegd hierop terug te komen voor de 
raadsvergadering van 30 mei aanstaande.  Stand van 
zaken juli: Toezegging 2023-27 is een vervolg en 
verdere en concrete  uitwerking van deze toezegging. 
Het college stelt voor om deze toezegging af te 
voeren.

2022-06 Raadsdebatten 02-02-2022 
8. Vaststellen 
bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan 
Zuidmaten-Oost, 2e 
herziening

Portefeuillehouder Koster zegt te zullen 
bekijken wat de mogelijkheden zijn van 
een andere ontsluiting van het bedrijf en 
zal vóór de raadsbehandeling op 15 
februari a.s. dat aan de raad kenbaar 
maken.

Stand van zaken april 2023:  Al geruime tijd wordt met 
Reimink overlegd over deze ontsluiting. Dit heeft 
geleid tot een concept-overeenkomst, die door ons op 
17 november 2022 verstuurd is. Op 24 januari jl. Is 
daarop nog niet gereageerd, waarop de gemeente 
heeft verzocht om uiterlijk 6 februari 2023 
duidelijkheid te geven. Er is door Reimink een reactie 
gegeven. Naar aanleiding daarvan is een aangepaste 
concept-overeenkomst verstuurd. Er is verzocht om 
voor 1 maart 2023 definitief duidelijkheid te geven. 
Reimink heeft dat nagelaten. Hierop is op 8 maart 
2023 ambtelijk gereageerd dat verondersteld wordt 
dat overeenstemming niet meer in de rede ligt, waarna 
nog nadere gesprekken hebben plaatsgevonden tussen 
Reimink en de gemeente. Deze zijn nog gaande. Stand 
van zaken mei: Op 17mei jl. Heeft met Reimink 
opnieuw een gesprek plaatsgevonden waarin een finaal 
voorstel is gedaan. Voor het zomerreces ontvangt de 
raad een raadsbrief waarin zij nader wordt 
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geïnformeerd over de wijze van afdoening.  Stand van 
zaken juli: Reimink zal naar verwachting in juli 
reageren op het finale voorstel.


